



**Verslag van de vergadering van het Dorpsraad
Bestuur van Linden
Maandag 1 juli 2024 om 20.15 uur in De Burcht in
Linden**

**Aanwezig: Els van Daal, Ed Tigchelaar, Henriette
Huisinga, Janneke Straten, Johan van den Boom,
Marlous Roelofs**

1. De voorzitter (Janneke) opent de vergadering en bespreekt met het bestuur dat Marlous de taken van Johan zal gaan overnemen. Tot aan oktober zullen zij de taken gezamenlijk uitvoeren, daarna neemt Marlous de plaats van Johan in, al dan niet met wijzigingen in het takenpakket. Dit zal tzt besproken worden.
2. De voorzitter stelt het verslag van de vergadering van maandag 3 juni 2024 vast. Deze is al goedgekeurd en op de website gepubliceerd.
3. Ingekomen post en mededelingen
 - a. Mail van 10.06 van LvC, persbericht voortgang waterpark Dommelsvoort. Ter info doorgestuurd // Han en Bart zijn daar druk mee.
 - b. Mail van 10.06 van LvC Remco Zieltjens update eindrapport Kernendemocratie. Ter info doorgestuurd. // Els heeft deze niet gezien. Johan stuurt deze alsnog door.
 - c. Mail van 12.06 van kernendemocratie uitnodiging 8 juli MFA de Valuwe 2 pers. (Janneke +1?). Els gaat mee, start om 16.30
 - d. Terugkoppeling over de bijeenkomst omgevingsvisie van 11 juni in Beers.
Els: aan de hand van hoofdlijnen verbindingzones is de hoofdstructuur van het gebied inzichtelijk gemaakt (o.a. noord zuid verbinding: A73, trace spoor en loop van de Maas). Langs die verbinding werden de grootste woningbouwlocaties besproken. Anderzijds, waar het gaat om agrarische ontwikkeling, komen bepaalde andere gebieden daar het meest voor in aanmerking. Woningbouw: er is besproken waar welke 'vlekken' komen.. LvC maakt omgevingsvisie, maar opgemerkt is onder andere door aanwezigen dat het belangrijk is om ook een relatie te leggen met de andere omliggende gebieden (denk aan Maashorst en Nijmegen, maar ook gebied rondom Gennep), en de keuzes die daar voor gebiedsontwikkeling gemaakt worden: voorkomen dat iedereen op hetzelfde mikt, tegelijkertijd kunnen we zo zien hoe we elkaar kunnen versterken: Land van Cuijk is geen eiland Op de kaart zie je waar welke focus ligt. Indien sprake is van een definitieve omgevingsvisie, dan delen we die met het dorp.
 - e. Mail van 13.06 van Xavi v. Wijlick bevestiging 2 juli overleg WIU 2024. Daaraan gekoppeld: input door Janneke vanuit het bewonersoverleg Kerkstraat over verkeer en verkeers(on)veiligheid. // Johan en Han nemen deel aan dit overleg. Johan vult aan: we bespreken wat is uitgevoerd en wat niet. Eindsestraat is uitgevoerd, komen ze nog voor terug, want zitten kuilen in. Dus ze gaan het nog een keer aanvullen. Punt 14 in WIU lijst, Henriette: Fietsoversteek (Oostermeerweg ingang van het dorp, bij Jos en Heleen, waar de drempel ligt): zou een verbrede ingang worden, hoekige oversteek. Mensen nemen die oversteek niet. Destijds is al gezegd: dit functioneert niet. Mensen missen vaak de lus, en dan komen ze daar later pas achter. Als ze het dorp inkomen, dan zien ze de lus wel, en dan moeten ze daarna weer de weg over.
Ed voegt toe dat die lus verplicht is, fietsers moeten daardoor haaks oversteken. Els vult aan dat

Jos en Heleen bezig zijn de heg te snoeien. De heg in de bocht blijft wat breder i.v.m. snelheid reduceren van het verkeer.

- f. Mail van 13.06 van Janneke mbt brainstormsessie woonvisie Linden. Agendapunt 4. (Janneke) //
- g. Mail van 14.06 van Ginder terugkoppeling stakeholdersbijeenkomst. Opmerkingen? // Alternatief ontwerp Topparken is afgewezen door de gemeente. Houden aan originele masterplan: 550 huisjes, centrumgebied en jachthaven.

Willem Kranen: actualisering verordening gemeenteraad op 13 juni 2024: drukte op het water rapportage volgt laatste kwartaal 2024.

Els: nieuwe verordening is aangenomen door de gemeenteraad, extra aandacht voor controle.

Vastgelegd is in de verordening dat er niet meer op de plas overnacht mag worden, behoudens aangewezen aanlegplaatsen. Ook zijn er strengere regels inzake geluid opgenomen in verordening. Deze werkt op basis van meldingen: bijvoorbeeld als er meerdere boten aan elkaar of deze meerdere dagen achter elkaar verblijven. We moeten dit dan dus wel melden. Er zijn niet 24/7 handhavers. Positief dat dit is opgenomen. Verordening kunnen we op de DR app zetten, met het bericht: meld overlast. Nu is er recht van spreken om te melden.

Presentatie van Esther Lucassen van het Radboud: ook onderzoek doen naar granuliet. Hoe zit het met de waterkwaliteit? Dit komt later dit jaar.

Verkeerstellingen door bureau Goudappel: rapportage verwacht in 4^{de} kwartaal. Lus bij Tango tankstation was kapot, heeft Johan gemeld. Die lussen zitten vast aan een kistje dat is genummerd, zit telefoonnummer op, kun je rechtstreeks bellen om ze te laten fixen.

Els voegt toe: MER is nog steeds niet afgerond. eind 2024 pas verwacht, nu pas 70% klaar.

Later bijgekomen:

- h. Mail van 28.06: Nieuwsbrief VKKNB juni 2024: ging o.m. over bereikbaarheid van de kleine kernen. Bijeenkomst geweest in Nijmegen op 6 juni
- i. Mail van 21.06 Uitnodiging om de Vierdaagse doortocht in Cuijk bij het gemeentehuis bij te wonen: deze uitnodiging wijzen we af, omdat we in Linden druk zijn met de doortocht.
- j. Mail van 26 juni nieuwsbrief omgevingsvisie terugblik bijeenkomst
- k. Mail 27.06: Bart heeft motie gedeeld die vanuit Bannink (LPG) en Van Lieshout (SP) is opgesteld
- l. Mail van 12.06 uitnodiging viering wijk en dorpsraden samenwerking kader
- m. Han stuurde stuk over topparken, datum?
- n. Mail van 28.06 nieuwsbrief Unesco maasheggen: die is nog niet doorgestuurd, dat doet Johan nog.
- o. Mail van 10.06 van Els: doorgestuurd bericht over intrekking aanvraag omgevingsvergunning gedeelte verharding Lommerstraat. Johan vult aan: mogelijk een particulier gedeelte. Er ligt nu een vergunningsaanvraag dd 30.05 om de gehele Lommerstraat te verharden.

- 4. Stand van zaken werkgroep centrum dorp 10 juli. (Janneke) //

Offerte Elfie van Brandfox is rondgegaan met kosten. Er is aan Elfie gevraagd om een plan van aanpak te delen. Elfie werkt in een vrije vorm waarin de lijnen vooraf worden bepaald. Er worden 4 sheets gemaakt met verschillende punten waar mensen vrij hun gedachten op kunnen weergeven. Vooraf wordt al input gegeven, maar de deelnemers moeten niet te veel gevoerd worden met 'onze' gedachten. Het is de bedoeling dat er echt gebrainstormd wordt. Elfie geeft leiding en tips, maar wil de avond vooraf niet strak vastleggen. Henriette vraagt om een plan van aanpak waarin Elfie kan laten zien hoe ze de avond gaat leiden. Janneke gaat hier achteraan. De dorpsraad zal na deze avond de finetuning doen. Elfie maakt een verslag. Wat Elfie precies doet en wat de dorpsraad doet, daar gaat Janneke nog achteraan.

De club van deelnemers is inmiddels gevormd: Luuk Maassen, Thorsten Blokzijl, Toon, Vito,

Maartje, Sander Peters, Yvo en/of Lennart, Ilja Bartels, Heleen Bakker, Paul Iven, Ton Keijzers, Tessa of Bart. Elize neemt niet deel maar geeft ideeën op voorhand door, Senna wil ook vooraf ideeën inbrengen maar is er die avond zelf niet bij. Els vraagt of er nog een oudere dorpsgenoot bij kan. Of misschien iemand uit andere delen van het dorp. Johan vraagt na of Marie-José kan. Janneke zal Jeanette benaderen.

Els deelt dan nog dat het niet de bedoeling is dat wat er al vast ligt (bijv. de dorpsvisie) opnieuw ter discussie komt te staan. Janneke geeft aan dat de documenten van de woonvisie en karakteristiek Linden zijn gedeeld, en dat we ook kunnen meegeven op de avond wat er niet mogelijk is (dit kan ook organisch op de avond zelf). Het is de bedoeling dat de deelnemers vooraf vragen bedenken en alvast nadenken over bepaalde zaken.

5. Bewonersbijeenkomst 28.06 over verkeersveiligheid Kerkstraat/Steegstraat. (Janneke) // Dit was een goed bezochte avond, zo'n 15 mensen waren er en een aantal mensen heeft reacties per mail/app gestuurd. Eensgezinde avond, hele straat, ook de rest van Linden is besproken, zoals de Steegstraat en Krommenhoek. Conclusie: het moet echt anders, het gaat te hard. Men is strijdvaardig. Er zijn Victor Veilig poppen gekocht en geplaatst. In ieder geval worden de poppen iedere 3 of 4 weken gewisseld, om aandacht te blijven trekken. Het doel van de poppen is: snelheid verminderen en dat werkt maar een beperkte duur als ze op dezelfde plek blijven staan. Het mag het verkeer overigens niet hinderen. De werkgroep Kerkstraat zorgt zelf voor de wisselende plaatsing. Er is ook nog besproken of we plastic drempels kunnen laten plaatsen. Dit kan worden meegenomen in het gesprek met de gemeente over de WIU van 2 juli. Bijna iedereen in de werkgroep was hier positief over, alleen wilden sommigen dit niet voor hun deur hebben. Veiligheid is belangrijk, zeker nu er meer kinderen komen in Linden. Veiligheid kern Linden/Kerkstraat volgend jaar op WIU lijst. Ed voegt toe: wens om van de Hostert een eenrichtingsweg te maken.
6. In gesprek over de "Octagon" speel- en bewegingstoestel voor jong en oud. Stand van zaken. // Janneke is bezig met subsidie aanvragen voor Octagon. Nationale Nederlanden en Jantje Beton zouden daarvoor in aanmerking komen. Op de plek van de wadi is mogelijk een geschikte locatie te vinden. Het bestuur van de Burcht wil uiteraard breder geïnformeerd worden hierover (Martien is al eens gepolst hierover). Valdemping moet eronder komen bijvoorbeeld met rubbertegels. Sales representative van Rocketscience had een hoge offerte, Janneke kijkt of dit aangepast kan worden. Gemeente is positief, past in het plan van gemeente. Janneke heeft toezegging dat het voor minder kan dan het eerstgenoemde bedrag van 28.000,= Ed gaat in dit kader kijken of hij bankafschriften digitaal kan opvragen, moeten adresgegevens op staan, naam en IBAN. Mag niet ouder zijn dan 3 maanden. Ed heeft zijn adres opgegeven bij de bank.
7. Stand van zaken: bestuurdersaansprakelijkheid en Rabobank pasje overdracht (Ed) // pasje is gelukt. Bestuurdersaansprakelijkheid is nog niet rond. Dat moet nog geregeld worden. Geen standaardverzekering. afspraak maken met medewerker bank. Ed gaat proberen dit te regelen voor de jaarvergadering in oktober. Johan heeft oude pasje vernietigd..
8. Overdracht secretariaatswerkzaamheden (Johan, Marlous en Janneke) // hebben we begin deze avond besproken. Marlous begint met een aantal taken, en gaat kijken wat past in privéleven. Sommige zaken zullen we herverdelen, rondom september hebben we daar meer inzicht over. Tot die tijd doen Johan en Marlous het samen.
9. Rondvraag en wat er nog ter tafel moet komen.

- Janneke: we krijgen een opbergkast in de gang van de Burcht.
- Janneke; Marcel en Debbie bezig met controleren speeltoestellen: voornamelijk vuil en kleine beschadigingen. Er is een vaste vergoeding voor reparatie en controle werk van € 90,00 per jaar. Ze voeren daarnaast ook de administratie er over.
- Janneke: via Jos Jongenelen kunnen we subsidie aanvragen voor (mobiele) lichtmasten bij het sportveld bij de Burcht. Bij de subsidieaanvraag zo mogelijk “all star dogs” (Brenda) meenemen; zij hebben ook verlichting, gaf Martien aan. Idee om een gezamenlijk punt te maken? Paardenbak Lichtmasten, zijn redelijk compact, niet duur in aanschaf, variërend in formaat, maar moet je opbergen. En grote kisten: meer hufterproofversie, die je buiten kan laten voor buitensport. Uitvragen waar precies behoefte aan is. Daar moet eerst een besluit over worden genomen. Evenals hoe het zit met elektra: Er zijn ook opties als ledverlichting op accu's, maar waren heel duur.
 Conclusie: Inventariseren wie het zou willen gebruiken, multifunctioneel kan gebruiken, zodat meer verenigingen het kunnen gebruiken wat heeft dan de voorkeur?. Janneke heeft 2 offerte aanvragen uitgezet. Hoe gaan we inventariseren? persoonlijk of via App? Voorkeur voor inventarisatie via App.
 Ook uitzoeken met welk potje/subsidie we dit gaan bekostigen. Er is nog budget beschikbaar op aanvraag bij de gemeente. Jos Jongenelen gaf aan dat zaken als lampen bij de burcht daarvoor in aanmerking komen.
- Johan vult aan dat het een goed idee is dat iemand zich gaat bezighouden met subsidies, nu er steeds meer met subsidieaanvragen gewerkt gaat worden. Dit zou een aparte portefeuille kunnen worden. We moeten goed in de gaten houden dat we de potjes die bekend zijn, opgebruiken en bij achterban uitvragen: waar kunnen we ons allen mee van dienst zijn. Er is nog, voor zover bekend, budget voor het komende jaar. Voor oktober/november dient de eenmalige subsidie van 7500,= aangevraagd te zijn in ieder geval door een KvK gedekte organisatie of stichting. Scherp houden of we de financiële mogelijkheden voor dit jaar al volledig benut hebben.
- Els: vitaliteitstraining: aanbod vanuit fysio: als er vanuit dorp vraag naar is, zoals bijv. valpreventietraining. Uitzoeken of subsidie vanuit het aan te vragen budget hiervoor mogelijk is. Els zoekt uit of dit binnen de voorwaarden past.
- Johan vult nog aan dat hij blij is dat zijn taken worden overgenomen door Marlous en hoopt ook met behulp van haar te komen tot vastgestelde statuten voor de jaarvergadering in oktober '24.
- Els: woonzorgvisie door gemeente vastgesteld, afgesproken dat Els een korte samenvatting maakt, daar waar punten van belang zijn voor Linden. Dat delen en aankondigen dat in vervolg daarop wij vanuit de dorpsraad ook in Linden willen starten met gedachtegoed van buurtcirkel. Els deelt dit eerst met de DR en dan kan het verspreid worden. Bij iedereen in de brievenbus gooien? of via DR? Via de brievenbus stemt iedereen in. Folder vd buurtcirkel kan er dan bij. Organiseren in september, ivm vakantie. Els gaat het later wandelend verspreiden in het dorp.

Datum volgende bestuursvergadering: maandag 5 aug 20.15 uur, Els is op vakantie en begin september ook. Henriette en Han zijn in augustus ook afwezig.